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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
In eerste instantie stonden wij niet afwijzend tegenover de locatie van de nieuwe coffeeshop die mogelijk 
gevestigd zou gaan worden in de Burgemeester van Houtlaan 1, het pand waar nu cafetaria La Venezia is 
gevestigd. 
Maar bij nader inzien hebben wij toch wel een aantal bezwaren c.q. bedenkingen aangaande deze locatie, 
die wij bij deze aan u kenbaar willen maken. 
 
1

e
 Binnen een straal van 350 meter zou geen school mogen liggen anders dan een basisschool. In dit geval 

ligt de school de Hilt binnen deze straal, op deze school zitten jongeren tot 18 jaar. 
2

e
 Tegenover de mogelijke locatie voor de nieuwe coffeeshop, wonen een 15 tal mensen (jongeren) die daar 

begeleid wonen. 
3

e
 Doordeweeks rijden er honderden jongeren die naar het Jan van Brabant college gaan langs de mogelijke 

locatie voor de nieuwe coffeeshop. 
4

e
 Verder vinden wij het niet gepast nu de Vossenberg ‘klaar’ is, en een prachtige buurt geworden is binnen 

de Binnenstad van Helmond, om daar nu net de mogelijke locatie te kiezen voor de nieuwe coffeeshop, toch 
ook het paradepaardje van wethouder Frans Stienen. 
 
Burgemeester wij weten dat het aan u is om een locatie voor te stellen aan de gemeenteraad c.q. aan de 
burgers van Helmond. Toch willen wij u vragen nog eens goed te kijken naar de voorwaarde waaraan een 
nieuwe mogelijke locatie voor een coffeeshop aan moet voldoen. 
Zoals wij er nu tegen aan kijken is er geen wezenlijk verschil met het pand aan de Wolfstraat waar nu de 
coffeeshop gevestigd is (laat de coffeeshop dan maar gewoon daar zitten). 
 
Wij zijn van mening dat een nieuwe coffeeshop het beste gerealiseerd kan worden aan de rand van het 
industrieterrein. Denk hierbij aan het model zoals het in Venlo gerealiseerd is. 
 
In afwachting van uw antwoord, 
Met vriendelijke groet, 
Jan van Aert, fractievoorzitter Trots op Nederland 
Theo van Mullekom, fractievoorzitter Helmond Aktief    
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